
Skolebestyrelsesmøde Onsdag den 13/12 2023 

17:00-19:00 

Der vil være smørrebrød fra 16:45 

 

I mødelokale 1 på Højmarkskolen 

Det er muligt at deltage via link, der kan udsendes umiddelbart før start 

 

Fraværende: Henrik, Susanne, Brian, Casper  

Til stede: Sanne, Marlene, Robin, Rikke, Charlotte, Michael, Johannes, Lone og Hirma  

 Referat fra 
forbundne skoler-
møde  
 
Status for behov for 

børneattest ved 
forældrevalgtes 

deltagelse i 
elevrådsmøder 
 
Status Skole og 
Børn-folder til 

kontaktforældre 
 
Intern evaluering af 
lejrskole på 

Bornholm  
 

 
 
 

 
Skal ikke indhentes.  
 

 
 
 

 
Er sendt ud. 
 
 
 
God oplevelse for alle. Positiv 
tilbagemelding fra både lærere og 
elever. Eleverne fik mulighed for at 

møde hinanden og danne 
venskaber på tværs af skoler.  

5 

min 

Meddelelser/orient
ering 
 
 
Ledelsen: 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

Kort nyt 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
Sygefravær status 
 
Søvnprojekt 
 
 

Luciaoptog: godt besøgt.  
 
Arbejdstilsynet på varslet besøg 
tirsdag d. 12/12. Vi har fået et 

strakspåbud i specialafdelingen. 3/1 
er medarbejdere indkaldt, hvor vi 

skal i arbejdstøjet omkring 
beredskabsplanen og 

risikovurderinger.  
 
1/1-2024: 8 nye børn til 

specialafdelingen.  
 
Gennemgået.  
 
Søvnprojektet er afsluttet. Ledelse 

og lærerteamet får besøg af 
søvnvejlederen d. 19/12, hvor 

tendenser og forløbsresultater 

20 

min. 



 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
Tillidsvalgte/person
ale – almen og 

special: 
 

 
 
 

 
 
 

 
Forældrevalgte: 

 

 
 
 

 
 
Besøg af 

chefkonsulenter i 
januar 2024 – 

svømmesal nævnt 
 
 

 
 
 
Nyt personale 
 

 
 
 

 
Status taxakørsel og 
henvendelse fra SB-

repræsentanter 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
Landsmøde forældre 
og børn 17-18/11 
 

bliver fremlagt. Søvnvejlederen har 

sammen med de enkelte klasser 
afsluttet projektet i uge 47.  
 
 
Ledelsen har været på besøg hos 

konsulenterne i Brørup. Vi fik 
præsenteret vores skole, og de 

fysiske rammer vi oplever som 
udfordrende. Konsulenten Svend- 

Erik Schmidt kommer i januar, hvor 
vi skal i dialog omkring kommende 

proces.  
 
LGL har opsagt sin stilling pr. 1/12 

og ARV er ansat frem til sommer 
2024. Berørte klasser er 

orienterede omkring disse 
ændringer.    
 
Lone inviterer ind til et møde med 

Susanne, Marlene og 
Østerbyskolen.  
 
 
Specialafdelingen er med i et 

projekt omkring sygefravær. Der er 
nedsat en arbejdsgruppe: stærke 

arbejdsfællesskaber, hvor der 
arbejdes med forskellige tiltag på 

området. Mobilfri skole i 
specialafdelingen starter op fra 4/1. 

Der er sendt information ud til 
forældrene. Eleverne er ligeledes 

informeret omkring mobilfri skole.  
 
Godt landsmøde. Der var cafe-

dialoger og gode oplæg, hvor årets 
tema var Vores skole – vores 

retning.  
 
Henvendelse omkring tilsyn og bus 
på 7. årgang d. 20/12, da 
konfirmationsforberedelsen ikke 

afholdes d. 20/12.  
Elevråd Status på 

Chromebook-fri 1. 

pause samt 

Der er opbakning til projektet, og det 
fungerer fint. Projektet fortsætter også i 
2024. Eleverne giver udtryk for, at der er 
mere sammenhold og fællesskab i 

10 

min 



mobilkonkurrence klasserne. Flere og flere elever får 
snakket med hinanden i pauserne.  
 
Eleverne har desuden givet udtryk for, at 
det kan opleves frustrerende når 
Chromebooken skal i skabet, da 
området rent fysisk kan være trængt.  
 
Mobilkonkurrencen: vi mangler en 
drøftelse om dataindsamling og 
værktøjer på området.  

Skolebestyrelses-

valg i 2024 (SB) 

Orientering om 
procedure samt 

tidsplan for 
skolebestyrelsesvalg 
  

 

 
Forslag: 
Økonomimøde og 

opstillingsmøde ca. i 
slutningen af marts 
 
Susannes video ses, 

hvordan kan vi 
bruge lign. i 

valgprocessen?  

Tidsplan se bilag 4 
 

Vi tager punktet op til januar 2024. 
Lone og Marlene laver dagsorden 

og sætter datoer på valgprocessen 
+ opstillingsmødet.   
 
 
Økonomimøde udgår pga. 

manglende efterspørgsel.  
 

 
 
Ses når Susanne er til stede.  

10 

min 

Ledelsen Udtalelse fra SB i 

forhold til 

harmonisering af 

ferie i SFO special. 

Se bilag 1 

Skolebestyrelsen imødekommer 

forslaget uden yderligere 

kommentar.  

5 

min 

Ledelsen Indsatsområder jf. 

skoleplan 

Præsentation af 

udvalgt område fra 

skoleplanen. 

Er gennemgået.  10 

min 

Ledelsen Skærme i 

undervisningen 

Flyttes til næste møde.  10 

min 

SB Egenbetaling  

a) Definition 

Skolen kontra 

forældreråd/klasse-

kasser  

 

Omskrive, tilføje til 

eller lave nyt 

princip?  

Se side 5-6 i bilag 2, kommunale 

vedtægter. 

Samt bilag 3 retningslinjer for 

kulturture. 

45 

min 



 
Næste møde: Torsdag den 18/1 2024 

 
Ref.:Hirma  

 

Evt.  

 

Kommende punkter 

til 

skolebestyrelsesmød

er  

Skærme i undervisningen. 

Skolebestyrelsen vil gerne besøge 

elevrødderne (sammen med 

Hirma). Hirma inviterer i starten af 

2024.  

5 

min 


